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RG 0012.1.10.2018                      
 

 
 
 

  P r o t o k ó ł    Nr 77/2018  
         z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      

 w dniu 25 kwietnia 2018 r. 
 
 

Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.                             
Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji     
Józefa Boron.                                          
Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.   

 

Ad. 3. 

Przewodnicząca komisji Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 
Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  
4. Opiniowanie projektów uchwał. 
5. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 
6. Przypomnienie terminu i tematu kolejnego posiedzenia. 
7. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Ad. 4. 

Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018–2028 
(autopoprawka) – I. 

Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Marzena Żołędziewska. 

Przewodniczący Rady Jan Fels zapytał o zmniejszenie kwoty na budowę sieci wodociągowej 
pomiędzy ulica Racławicką a Bytomską w Wieszowie w roku 2018 o kwotę 550.000,00 zł. 
 Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Jakub Kukliński odpowiedział, że w roku 2018 
cała kwota, która była zabezpieczona na to zadanie została zmniejszona, ponieważ jest potrzeba 
zabezpieczenia środków finansowych na remonty dróg po zadaniach inwestycyjnych, które wykonała 
Spółka GZK.   

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”                    
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 (autopoprawka) – II. 

Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Marzena Żołędziewska. 

Radny Alojzy Szyguła zapytał o przeznaczenie kwoty 200.000,00 zł na pomoc finansową dla powiatu 
przy remoncie drogi powiatowej Wilkowice-Miedary.      
 Pan Jakub Kukliński powiedział, że ustalenia z przedstawicielem Powiatu były następujące: 
jeżeli Gmina dołoży 200.000,00 zł na remont nawierzchni, to Powiat również dodatkowo dołoży 
200.000,00 zł.  

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i                   
0 głosów „wstrzymujących”). 
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c)    w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Łubkach, będącej      
      własnością Gminy Zbrosławice (autopoprawka) – III. 
 

Projekt w/w uchwały przedstawił Inspektor Gerard Sikora.  
 

Przewodniczący Rady Jan Fels powiedział, że niegdyś w przedstawionym budynku znajdowała się 
świetlica i wówczas z funduszu sołeckiego został przygotowany teren na budowę placu zabaw oraz 
placu integracyjnego. Zapytał, czy wszystko zostanie przeznaczone do sprzedaży. 

Pan Gerard Sikora powiedział, że nieruchomość zostanie przeznaczona do sprzedaży.                    
Z informacji, które posiada wynika, że znajduje się tam również boisko do siatkówki. Więcej informacji 
na temat poczynionych nakładów finansowych w budynku nie posiada. Dodał, że nieruchomość jest                 
w bardzo złym stanie technicznym, a budynek jest objęty ochroną konserwatorską.  
 

Radna Krystyna Graca zapytała, czy w sołectwie Łubki znajduje się inny budynek gminny, gdzie 
mieszkańcy mogliby odbywać zebrania wiejskie, jeżeli doszłoby do sprzedaży w/w nieruchomości? 

Pan Gerard Sikora odpowiedział, że z posiadanych przez niego informacji wynika, iż jest to 
jedyny budynek w sołectwie Łubki.  
 

Radny Joachim Pieczka powiedział, że świetlica wiejska w sołectwach jest potrzebna. W małych 
sołectwach buduje się nowe świetlice np. w Laryszowie oraz aktualnie w Wilkowicach. Zapytał, czy za 
parę lat nie będzie potrzeby wybudowania nowej świetlicy w Łubkach? 

Pan Gerard Sikora odpowiedział, że w sołectwie Łubki znajduje się nieruchomość, w której 
dawno temu znajdowała się świetlica, jednak budynek był w złym stanie technicznym i wystąpiła 
konieczność rozbiórki budynku. Rada sołecka oraz sołectwo Łubki chciało przeznaczyć grunt po 
rozbiórce na zagospodarowanie miejsca dla sołectwa oraz mieszkańców.     

  
Przewodniczący Rady Jan Fels powiedział, że obecny budynek przeznaczony na sprzedaż, w którym 
znajdowała się świetlica jest w bardzo złym stanie, dach grozi zawaleniem, ściany popękały. Dodał, iż 
lepiej wybudować nowy budynek, niżeli wydawać pieniądze na remont starego budynku.  

Radny Joachim Pieczka powiedział, że w sołectwie Czekanów również znajdował się budynek,                   
w którym istniała świetlica i który był objęty ochroną konserwatorską. Został sprzedany i do dnia 
dzisiejszego nie został ruszony i straszy. Dodał, iż na dzień dzisiejszy nie ma żadnej gwarancji, że 
nieruchomość w Łubkach zostanie w odpowiedni sposób zagospodarowana.  

Radny Grzegorz Kłaczek zapytał, czy sprzedaż budynku była omawiana z mieszkańcami sołectwa 
Łubki? 

Z-ca Wójta Katarzyna Sosada odpowiedziała, że tak. Zebrania z mieszkańcami odbywały się 
jesienią 2017 roku. Dodała, iż obiekt ten był w użyczeniu koła łowieckiego. Koło łowieckie na potrzeby 
zebrań wiejskich użyczyło sołectwu lokal. Jesienią 2017 roku została wykonana ekspertyza techniczna 
budynku. Remont budynku kosztowałby kilkaset tysięcy złotych. Mieszkańcy zadecydowali, by więcej 
kosztów remontowych związanych z budynkiem nie ponosić. Nadmienić należy, że zebranie wiejskie 
w budynku odbywa się raz do roku. 
 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (10 głosów „za”, 2 głosy „przeciw” i 1 głos 
„wstrzymuję się”). 

d)    w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Zbrosławicach       
będącej własnością Gminy Zbrosławice – IV. 

 

Projekt w/w uchwały przedstawił Inspektor Gerard Sikora.  
 

Radna Karina Respondek zapytała, czy wszyscy najemcy lokali wyrazili chęć kupna lokali? 
Pan Gerard Sikora odpowiedział, że tak.  

 
Radna Krystyna Graca powiedziała, że teren nieruchomości jest bardzo duży prawie 0,5 ha. Zapytała, 
czy najemcy automatycznie nabywają współudział we własności gruntu? 

Pan Gerard Sikora powiedział, że nieruchomość jest w ten sposób zagospodarowana                        
i zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami i własności lokali, przy wyodrębnieniu 
własności lokali rzeczoznawca określa udział w częściach wspólnych. Udział określony jest według 
powierzchni użytkowanych lokali. Zgodnie z przysługującym udziałem, będzie również przysługiwał 
udział w częściach wspólnych, gdzie do części wspólnych należy również grunt (działka gruntowa).   
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Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”                 
i 3 głosy „wstrzymuję się”). 

e)    w sprawie  udzielenia Powiatowi Tarnogórskiemu pomocy finansowej na dofinansowanie zadania                                          
     bieżącego pod nazwą „Remont nawierzchni drogi powiatowej nr 3215S Wilkowice-Miedary” – V.  
 

Projekt w/w uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Jakub Kukliński.  

Radna Krystyna Graca powiedziała, że będzie bardzo zadowolona, gdy to zadanie zostanie już 
wykonane, gdyż bardzo wiele interpelacji w tej sprawie zostało wystosowanych.  

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”                   
i 0 głosów „wstrzymuję się”). 

f)    w sprawie podziału Gminy Zbrosławice na stałe obwody głosowania – VI. 

Projekt w/w uchwały przedstawiła Sekretarz Katarzyna Zyga.  

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”                          
i 0 głosów „wstrzymuję się”). 

g)    zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w  
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Zbrosławice – VII. 

 
Projekt w/w uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Społecznego Aleksandra Hangiel. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”                      
i 0 głosów „wstrzymuję się”). 

h)   w  sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć                                   
     nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego,  
     zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla  
     nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego  
     wymiaru godzin zajęć niektórym nauczycielom zatrudnionym w jednostkach oświatowych  
     prowadzonych przez Gminę Zbrosławice – VIII.  
 

Projekt w/w uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Społecznego Aleksandra Hangiel. 

Radna Krystyna Graca zapytała, ile dzieci musi liczyć rodzina wielodzietna? 
Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że 3 i więcej.  

 
Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”                                          
i 0 głosów „wstrzymuję się”). 

 

Ad. 5. 

W wolnych wnioskach głos zabrali:     

 Przewodniczący Rady Gminy Jan Fels poinformował, iż do biura Rady Gminy wpłynęły 
następujące zaproszenia i pisma: 

 wpłynęło zaproszenie na sesję Rady Powiatu Tarnogórskiego; 

 wpłynęło zaproszenie na koncert charytatywny Wiesława Ochmana; 

 wpłynęło pismo z informacją na temat oceny zasobów pomocy społecznej. 
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Ad. 6. 

Przypomniano termin kolejnego posiedzenia, który został ustalony na 21.5.2018 roku o godz. 1500                
w temacie: „Ocena dróg gminnych, powiatowych i krajowych: budowa chodników, stan odwodnienia 
dróg, rowów i przepustów”. 

 

Ad. 8. 

Przewodnicząca komisji Józefa Boron podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym samym 
jego zamknięcia. 

 

 

     Protokołowała                                                                                           Przewodnicząca komisji 

Inspektor Justyna Cieśla                                         Józefa Boron 

 

 

  

Załącznik do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  


